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GEMEENTE WEMMEL 

gemeenteraad Donderdag 17 december 2015 

 

Besluitvorming 
 

Toepassing artikel 252 van het gemeentedecreet 

 

Aanwezig : Raf De Visscher, voorzitter gemeenteraad,  

Walter Vansteenkiste, burgemeester 

Christine Lemmens, Marcel Van Langenhove, Bernard Carpriau, Monique 

Van der Straeten, Vincent Jonckheere, schepenen  

Jan Verhasselt, Didier Noltincx, Roger Mertens,  Jacqueline Moreau, 

Roberto Galluccio, Jeannine Sarels,  Robert De Lille, Alain Stubbe, Thierry 

Mombeek, Koen Weemaes, Wies Herpol, Steve Goeman, Monique Froment, 

Veerle Haemers, Michèle Laemont, Bert Vannieuwenhuyse, Bernard 

Hoebanckx (stemt vanaf punt 3), raadsleden 

Katrien De Taeye, gemeentesecretaris. 

 

Verontschuldigd : Christian Andries, Steve Goeman, raadsleden 

 

 

De gemeenteraadszitting wordt door de voorzitter om 19u30 voor geopend verklaard. 

 

Er worden drie bijkomende punten bij hoogdringendheid aan de dagorde geplaatst : 

- Budgetwijziging 2-2015 - OCMW : kennisname : wordt als punt  7 behandeld 

- Bezwaarschrift tegen het ontwerp actieplan omgevingslawaai voor de luchthaven Brussel-

Nationaal : wordt als punt 20 behandeld 

- Gemeentelijke dotatie 2016 aan de hulpverleningszone West  : wordt als punt 21 behandeld. 

Dit wordt EENPARIG goedgekeurd. 

De volgorde van de voorgestelde dagorde wordt EENPARIG goedgekeurd. 

 

 

OPENBARE ZITTING 

 

1. Verslag gemeenteraad 12/11/2015 : wordt EENPARIG goedgekeurd 

2. Installatie nieuw gemeenteraadslid : Dhr. Bernard Hoebanckx legt in handen van de 

voorzitter de eed af en wordt geïnstalleerd als gemeenteraadslid 

3. Aanstelling nieuw gemeenteraadslid in PWA en gemeenteraadscommissies : wordt 

EENPARIG goedgekeurd 



4. Budgetwijziging nr. 2 -2015  : schepen Jonckheere licht dit punt toe : wordt goedgekeurd 

met 16 stemmen voor bij 7 onthoudingen ( Bernard Carpriau, Didier Noltincx, Roger 

Mertens, Roberto Galluccio, Jeannine Sarels, Alain Stubbe, Bernard Hoebanckx )  

5. Aanpassing van het meerjarenplan 2014-2019 - 3de aanpassing  : schepen Jonckheere licht 

dit punt toe . Didier Noltincx verlaat de zitting. Dit punt wordt goedgekeurd met 16 

stemmen voor bij 6 onthoudingen ( Bernard Carpriau, Roger Mertens, Roberto Galluccio, 

Jeannine Sarels, Alain Stubbe, Bernard Hoebanckx ). Didier Noltincx treedt opnieuw in 

zitting. 

6. Budget 2016  : schepen Jonckheere licht dit punt toe : wordt goedgekeurd met 16 stemmen 

voor bij 7 onthoudingen ( Bernard Carpriau, Didier Noltincx, Roger Mertens, Roberto 

Galluccio, Jeannine Sarels, Alain Stubbe, Bernard Hoebanckx )  

7. Budgetwijziging 2-2015 - OCMW : kennisname : hiervan wordt kennis genomen 

8. Aanpassing meerjarenplan OCMW  : Armand Hermans, voorzitter van het OCMW geeft 

een toelichting : wordt EENPARIG goedgekeurd 

9. Budget 2016 OCMW : kennisname : Armand Hermans, voorzitter van het OCMW geeft 

een toelichting : hiervan wordt kennis genomen 

10. Belastingreglement aanvullende belasting op de personenbelasting : schepen Jonckheere 

licht dit punt toe : wordt EENPARIG goedgekeurd 

11. Belasting op economische vestigingen: aanslagjaren 2015-2019 : schepen Jonckheere licht 

dit punt toe :  wordt EENPARIG goedgekeurd 

12. Toetreding van de gemeente tot het project 'Intergemeentelijke Natuur- & 

Landschapsploegen' in 2016 : schepen Jonckheere licht dit punt toe : wordt EENPARIG 

goedgekeurd 

13. Verkavelingsaanvraag A/7.2015  - het verkavelen van grond in 2 kavels langs de 

Parklaan/Fr.Robbrechtsstraat, kadastraal gekend sectie A, nrs.: 132A9 en 132Y28(deel) - 

zaak van de wegen  - grondafstand : de burgemeester licht dit punt toe. Robert De Lille 

verlaat de zitting. Dit punt wordt EENPARIG goedgekeurd. 

14. Goedkeuring dienstverleningsovereenkomst tussen de gemeente Wemmel en de NV 

Aquafin inzake de uitbouw en het beheer van de gemeentelijke rioolinfrastructuur. 

Goedkeuring gunningswijze : onderhandelingsprocedure zonder bekendmaking - art 26 §1, 

1° lid (technische specificiteit) van de wet van 15 juni 2006 betreffende de 

overheidsopdrachten voor aanneming van werken, leveringen en diensten. : Robert De Lille 

treedt opnieuw in zitting. Schepen Carpriau licht dit punt toe : wordt EENPARIG 

goedgekeurd 

15. Wijziging aanvullend gemeentelijk verkeersreglement : verkeersdrempel (Berlijns kussen) - 

J. Van Gysellaan thv huisnr. 3 : schepen Carpriau licht dit punt toe : wordt EENPARIG 

goedgekeurd 

16. Wijziging aanvullend gemeentelijk verkeersreglement : Plaatsing bloembakken als 

verkeersremmers in de J. Van Gysellaan. : schepen Carpriau licht dit punt toe : wordt 

EENPARIG goedgekeurd 

17. Wijziging aanvullend gemeentelijk verkeersreglement : Aanleg van een voorsorteerstrook 

op de Romeinse Steenweg thv de Dr. Schweitzerlaan. : schepen Carpriau licht dit punt toe : 

wordt EENPARIG goedgekeurd 

18. Wijziging aanvullend gemeentelijk verkeersreglement : Parkeerverbod in de Dr. 

Schweitzerlaan (kant woningen - even huisnr.'s) : schepen Carpriau licht dit punt toe : 

wordt EENPARIG goedgekeurd 



19. Wijziging Aanvullend Verkeersreglement: Aanbrengen van een zebrapad in de Is. 

Meyskensstraat thv huisnummer 220 : schepen Carpriau licht dit punt toe : wordt 

EENPARIG goedgekeurd 

20. Bezwaarschrift tegen het ontwerp actieplan omgevingslawaai voor de luchthaven Brussel-

Nationaal : schepen Jonckheere licht dit punt toe : wordt EENPARIG goedgekeurd 

21. Gemeentelijke dotatie 2016 aan de hulpverleningszone West : schepen Jonckheere licht dit 

punt toe : wordt EENPARIG goedgekeurd 

 

MONDELINGE VRAGEN DOOR GEMEENTERAADSLEDEN 

 

Wies Herpol 

 

Stelt dat Wemmel veel hinder ondervindt van de werken mbt de nieuwe tramlijn ("tram 9"). 

Hij vraagt of Wemmel tijdig op de hoogte wordt gebracht van de werken. De burgemeester 

antwoordt dat wij pas op het moment van uitvoering ingelicht worden en wij geen enkele inbreng 

hebben. 

 

Robert De Lille 

 

Stelt dat de datum van de Raad van Bestuur van IWVB en de geplande datum van de 

gemeenteraad in de maanden januari en februari 2016 samen vallen. Hij vraagt of het mogelijk is 

om de data van de gemeenteraad te veranderen.  

De burgemeester antwoordt dat in overleg met de voorzitter er nieuwe data worden voorgesteld. 

 

Jan Verhasselt 

 

Vraagt naar de stand van zaken van de kinderopvang, i.h.b. wenst hij te weten hoeveel ouders 

effectief van I school gebruik maken, hoeveel facturen er werden opgemaakt en of er een 

verbetering is in de inning. 

Schepen Van der Straeten geeft hierbij een toelichting. 

Zij stelt dat er ongeveer 1750-1800 gebruikers zijn.  Facturen worden niet meer opgemaakt 

gezien er onmiddellijk betaald wordt.   Ongeveer 52-60% van de ouders maken effectief gebruik 

van het systeem.  Diegenen die zich niet vooraf inschrijven krijgen een factuur met toeslag. 

Zij erkent dat er nog problemen zijn met I-school en het systeem nog kinderziektes vertoont.. 

Deze werden opgelijst en begin januari zal met de firma samen gezeten worden om deze 

problemen op te lossen. 

 

Didier Noltincx 

 

Was verheugd over de goede beslissing van de burgemeester om de scholen te sluiten nav het 

terreurniveau 3. 

Niettemin stelt hij vast dat er niet meer politieagenten zijn in Wemmel, behoudens de 4 of 5 

wijkagenten. 

Hij stelt zich de vraag op welke dienstverlening de Wemmelaars recht hebben. 

De burgemeester antwoordt dat hij vooreerst wenst te verduidelijken dat er wel degelijk 2 tot 3 

politiepatrouilles rondrijden in Wemmel.  Deze houden toezicht vanuit de wagens en hebben de 

instructie om langs de scholen te rijden maar niet uit te stappen. 



Wij zitten niet in terreurdreiging 4. 

De wijkwerking wordt niet ingezet voor bewaking.  Deze hebben andere taken. 

Daarnaast zijn er nog 120 politiemensen die over de 4 gemeenten worden ingezet en de 

samenwerking met Dilbeek en de zone TARL. 

 

 

Roberto Galluccio 

 

Vraagt waarom er dit jaar bijna geen kerstverlichting in Wemmel aanwezig is. De burgemeester 

antwoordt dat het correct is dat er vroeger een groter bedrag voorzien werd in de begroting. Nu 

wordt dit bedrag besteed aan verlichting voor de voetbalpleinen en aan openbare verlichting. 

Verleden jaar werd er geen kerstverlichting geïnstalleerd en dit omwille van de  elektriciteit 

schaarste.    

Dit jaar werd wel een beperkt budget voorzien doch nu stelde zich het probleem dat per 

aansluitpunt er een verliesschakelaar dient geïnstalleerd te worden en er nog weinig 

kerstverlichting beschikbaar was. 

 

Koen Weemaes 

 

Vraagt of het mogelijk is om een "iCal-feed" toets toe te voegen op het extranet zodat de 

gegevens van de kalender kunnen geëxporteerd worden naar de outlookagenda.  Dit zal gevraagd 

worden aan de dienst ICT. 

 

Jeannine Sarels 

 

Vraagt waarom het kerstdiner niet ieder jaar plaatsvindt.  

De burgemeester antwoordt dat in 2013 de beslissing genomen werd om het tweejaarlijks te 

organiseren en te verplaatsen naar een woensdagnamiddag gezien dit zowel qua budget als 

personeel voordeliger is. 

Eventueel kan gedacht worden om dit opnieuw jaarlijks te organiseren al dan niet met een kleine 

bijdrage van de aanwezigen. 

 

Deze lijst ligt ter inzage op het gemeentehuis – Dr. H. Folletlaan 28 te 1780 Wemmel, alle 

werkdagen tussen 8u30 en 11u30 en dit tot 22 januari 2016. 

 

 

Wemmel, 28 december 2015 

 

In opdracht : 

De gemeentesecretaris de voorzitter 

(g) K. DE TAEYE (g) R. DE VISSCHER 

 


